
Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 11. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ÆLU alm. del

Spørgsmål 4
Vil ministeren kommentere artiklen "Plejecenter træt af bureaukrati: Skal ringe til skoler 
én gang om måneden" fra Frederiksborg Amts Avis den 2. september 2022, og herunder 
svare på, hvorfor plejehjem er omfattet af de omtalte dokumentationskrav i forhold til 
ansatte under uddannelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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